



添加剂

TEMAD STABILIZER

名称 **TEMAD 稳定剂**
品编 **根据配方制作**
类 **爽滑剂和脱模剂**

NAME: **TEMAD STABILIZER**
CODE: **according to the formulation**
TYPOLOGY **DIMENSIONAL STABILIZER | CHEMICAL CLASSIFICATION: FUNCTIONALISED POLYOLEFIN**

描述 TEMAD 稳定剂作为一款添加剂，改善了机械特征，优化了生产工艺，加快了聚合物的结晶，缩短了生产循环，赋予产品出色的尺寸稳定性。片剂形式：



- 机械改善
- 较短的冲压循环
- 彻底脱模
- 快速制冷
- 模具最佳填充
- 尺寸高度 定，缩水均匀
- HDT数值高，尤其是PET和PBT更是如此，哪怕是在“冷”模具（90°C）上冲压

PRODUCT DESCRIPTION: *TEMAD STABILIZER is an additive improving the mechanical characteristics: it optimizes the production process speeding up the polymer crystallization and giving the product an excellent dimensional stability. In a nutshell:*

- *Improved mechanical characteristics*
- *Reduced moulding cycle*
- *Clean detachment from the mould*
- *Fast cooling time*
- *Optimum mould filling*
- *High dimensional stability*
- *Higher HDT values, in particular for PET and PBT, even if using “cold” moulds (90°C) permitted by all health legislation.*

使用方式: TEMAD 稳定剂和大部分热塑树脂兼容。最佳用量介于1%和5%之间。

WAY OF USE: *TEMAD STABILIZER is used for the most of thermoplastic resins, like a masterbatch: it is added directly in the hopper. The optimal dosage is between 1 and 5%.*





TEMAKROM s.r.l.
Via Artigiani, 6
25014 Castenedolo (BS)
VAT n. 03612620173